

PROTOKOLL

STYRELSEMÖTE #12

DATUM: 21 OKTOBER 2024

TID: 17:30

PLATS: HUS 75, SAL 220

NÄRVARANDE:

Robert Sandberg

Siri Hult

Albert Bremberg

Amadeus Rabenius

Noah Swärd

Nicolas Liu

Vendela Gustafsson

FORMALIA

F1 Mötets öppnande

Ordförande Robert Sandberg öppnade mötet kl 17:29

F2 Mötets behöriga utlysande*Styrelsen beslutade:*att anse dagens möte behörigt utlyst.**F3 Val av mötets ordförande***Styrelsen beslutade:*att välja Robert Sandberg till mötesordförande.**F4 Val av mötets sekreterare***Styrelsen beslutade:*att välja Siri Hult till mötessekreterare.**F5 Val av justeringsperson***Styrelsen beslutade:*att välja Albert Bremberg och Vendela Gustafsson till justeringspersoner.

F6 Anmälda förhinder

Det noterades att Sigrid Turesson och Towe Andersson hade anmält förhinder.

F7 Anmälda adjungeringar

Inga adjungeringar.

F8 Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutade:

att fastställa dagordningen utan förändringar.

F9 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade:

Det finns inget protokoll att tillgå.

INFORMATIONSÄRENDEN

I1 Check-in

Check-in på LS-arbete, belastning och vad som har gjorts sedan sist.

Föredragande: Styrelsen.

- Styrelsen mår bra.

I2 Ordförande informerar

Föredragande: Robert Sandberg

- Programledningen har haft diskussioner kring tentamen för KM1 under vårterminen och tagit beslut kring upplägget.
- Robert har påbörjat verksamhetsberättelsen för 2024, som alla i styrelsen behöver hjälpas åt att skriva. Han har även skrivit klart en verksamhetsplan för 2025. Deadline för verksamhetsberättelsen 2024 sätts till 1:a december.
- Mejl med formulär för att ansöka om meritintyg skickades ut idag, styrelsen hjälps åt med närvarokontroll för meritintyg.
- MF har gjort en mejladress till läkarsektionens ordförande som kommer att börja användas från och med nästa verksamhetsår.

I3 Rapportläge

Styrelsemedlemmarna berättar vad som har gjorts sedan senaste mötet, och

vad som planeras att göras framöver.**Föredragande: Styrelsen.**

- **Nicolas:** Har varit på OMSiS i Lund och presenterat de viktigaste budskapen på föregående sektionmöte. Datum för nästa OMSiS är inte bestämt.
- **Amadeus:** Har påbörjat sammanställning av närvaron. Det har kommit många frågor angående enskilda studenters närvaro.
- **Siri:** Har utfört administrativa uppgifter.
- **Vendela:** Allt är planerat inför sjukhusvalskvällen. Förberedelserna inför inspökvällen för examensarbetet är nästan helt klara, och den kommer att äga rum den 26:e november. Det planeras också en take-over på Instagram där alla i styrelsen kommer att gästa läkarsektionens Instagram för en dag för att svara på frågor och ge en inblick i styrelsearbetet. Sigrid och Vendela får många mejl om tips på saker att dela via läkarsektionen, och Vendela undersöker om det går att föra en flik på facebook för alla tips så att det blir lättåtkomligt för studenterna.
- **Albert:** Har skickat in fakturan för AMEE. Albert kommer även att ha ansvar för att sälja merch kommande sektionmöte.
- **Noah:** Har förtydligat hur studentrepresentanterna ska fylla i sina rapporter efter sina respektive möten.

DISKUSSIONSÄRENDEN

D1 Diskussion kring vårt andra sektionmöte för terminen***Diskussion kring vårt andra sektionmöte, vad som gick bra och vad som kanske behöver förbättras.*****Föredragande: Styrelsen**

- Styrelsen är nöjda med det senaste sektionsmötet. Eventuellt kan programledningens presentation kortas ned lite till nästa gång, men det uppskattades att många frågor besvarades.

D2 Diskussion kring val av nya studentrepresentanter***Diskussion kring valet av nya studentrepresentantposter*****Föredragande: Styrelsen**

- En enstaka post kommer att utlysas för programnämnden, trots två avhopp från posten, i och med en omorganisering i nämnden.
- En ny valberedning måste utses inför studentrepresentantvalet. Styrelsen enas om att utse Noah, Robert och Vendela till kandidater för uppdraget.

- Ett förtydligande behövs göras om de högre posterna: PN, PK och CK. Dessa studentrepresentanter kallas ibland till möten under sommaren och detta är något som de förväntas delta på, något som inte varit helt tydligt.

D3 Utvärdering av OMSiS och NätLäk

Diskussion kring OMSiS och NätLäk. Vad tar vi med oss? Hur ser planerna ut för nästa OMSiS?

Föredragande: Styrelsen

- Nicolas presenterade de centrala budskapen från OMSiS under sektionsmötet. Många intressanta frågor diskuterades, dessa finns att hitta i sektionsmötesprotokoll #6.
- William Wu, studentrepresentant i PN, har varit på NätLäk där många spännande punkter diskuterades, och många förslag på diskussionspunkter till framtida sektionsmöten uppkom.

D4 Diskussion kring årsmötet, avtackning av styrelsen samt avtackning av studentrepresentanter

Diskussion kring hur årsmötet kommer att se ut, och hur vi avslutar året. Tar varje styrelsemedlem över sociala medier en dag innan årsmötet? Hur tackar vi av studentrepresentanterna samt styrelsen?

Föredragande: Styrelsen

- Styrelsen kommer på årsmötet att presentera verksamhetsåret. Det ska även inhandlas pizza och så kommer styrelsen försöka boka in en avtackningsmiddag en dag i anslutning till årsmötet.
- Valberedningen har påbörjat sitt arbete inför valet av ny styrelse. 7:e november kommer ansökan att öppna och den kommer sedan att ligga öppen i två veckor. Valberedningen kommer behöva hjälp med PR från Vendela och Sigrid.

ÖVRIGA FRÅGOR

- FUM behöver få en suppleant och ett förslag uppkommer då att studentskyddsrepresentanten som i nuläget inte har så mycket att göra skulle kunna axla detta uppdrag.
- All studentrepresentantsnärvaro ska vara sammanställd med deadline 1:a november.
- Styrelsen överlägger vad som ska tas upp som diskussionspunkter på nästa sektionsmöte. Styrelsen enas om diskussionspunkter kring följande ämnen: Frånvaro på grund av sjukdom samt AI på läkarprogrammet.

- Diskussion kring läkemedelsförskrivning på läkarprogrammet dök också upp och styrelsen enades om att efterfråga om detta via formulär som kommer att skickas ut på sociala medier.
- Styrelsen kommer att samla in önskemål till nästkommande styrelse om vad mötesdeltagarna önskar se att nästa styrelse jobbar med.

NÄSTA MÖTEN

Styrelsemöte 4:e november

Sektionsmöte 7:e november

MÖTETS AVSLUTANDE

Mötesordförande Robert Sandberg avslutade mötet kl. 18:28

VID PROTOKOLLET

Siri Hult, mötessekreterare

JUSTERAS

Robert Sandberg, mötesordförande

Vendela Gustafsson, justerare

Albert Bremberg, justerare

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign